
Sint Hubert, 14 juli 2019 

Betreft: Zienswijze vrachtwagenheffing N264

Geachte heer/mevrouw, 

Een vrachtwagenheffing lijkt ons een prima idee. Wij vragen u die nu ook voor de N264 in te voeren 
en de ontwikkelingen niet af te wachten. De N264 loopt dwars door ons dorp en wordt al enorm belast 
met vrachtverkeer. Dit geeft veel overlast.  De leefbaarheid is in het geding.
Bij de overweging om nu geen vrachtwagenheffing voor de N264 in te voeren speelt de bestaande 
situatie voor u geen rol van betekenis. Een vrachtwagenheffing is een mogelijkheid de overlast terug te 
dringen. Wordt die mogelijkheid nu niet gebruikt, dan laat het effect zich raden. Vrachtverkeer zal 
uitwijken naar de N264, met meer overlast tot gevolg.
Deze gang van zaken is voor ons niet acceptabel. Wij vragen u dan ook de vrachtwagenheffing ook 
voor de N264 in te voeren.

Vriendelijke groeten,

Riet en Hans van Alphen
Wanroijseweg 56
5454 NE Sint Hubert


